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INTERPELACJA 
 

Dotyczy: azbestu 
 
Już bardzo wiele lat temu zwracałem uwagę na to, że miasto nie bierze udziału w 
dofinansowywaniu likwidacji azbestu. Zawsze otrzymywałem odpowiedź, że w przyszłości 
będzie to możliwe. Po rozdmuchaniu akcji azbestowej powiatu poznańskiego mieszkańcy 
domagają się dofinansowania od miasta. Otrzymują odpowiedzi, ze w przyszłości będzie to 
możliwe. 
Dlaczego nie wspieramy i nie będziemy wspierać działań ekologicznych związanych z 
usuwaniem azbestu? 


